

姓名 红果-传播微博
公司名称 康辉集团北京国际会议展览有限公司
应收账款 A/R Number :
会员号码 Membership :
作为万悦会会员, 您此次消费所获得的分数将会很快转入您的账户。如果您不是会员, 欢迎加入。

As Wyndham Rewards member you could have earned Wyndham Rewards points for this, please provide your membership number or contact us for enrollment

确认号 Confirmation No:149509
房号 Room No. :
到店日期 Arrival : 11/25/25
离店日期 Departure : 11/27/25
页 Page No. : 1 of 1
账单号码 Folio No. :
收银员 Cashier : FDKELLYD5
打印日期 Print Date : 12/01/25

账单 INFORMATION INVOICE

日期 Date	项目 Items	摘要 Reference	房费 Room Rate	消费 Debit	付款 Credit
11-25-25	Room Charge	1	350.00	350.00	
11-25-25	Room Charge	1	400.00	400.00	
11-26-25	Room Charge	1	350.00	350.00	
11-26-25	Room Charge	1	400.00	400.00	

合计 1500.00

我同意为此账单中所有款项承担付款义务, 在相关人员, 公司, 组织或发卡行拒绝为此账单中任何部分支付时我同意承担责任。
I accept all the above charges and to be held personal liable for this bill in the event that the indicated person, company, association or credit card issuer fails to pay for any part of the full account of these charges, or any subsequent late charges not recorded above.

消费总计 Total CNY 1500.00
付款总计 Payment Total 0.00
余额 Balance 1500.00

客人签字 Guest's Signature

姓名 红果-传播大声
公司名称 康辉集团北京国际会议展览有限公司
应收账款 A/R Number :
会员号码 Membership :
作为万悦会会员, 您此次消费所获得的分数将会很快转入您的账
户。如果您不是会员, 欢迎加入。

As Wyndham Rewards member you could have earned Wyndham
Rewards points for this, please provide your membership number or
contact us for enrollment

确认号 Confirmation No:149511
房号 Room No. :
到店日期 Arrival : 11/24/25
离店日期 Departure : 11/27/25
页 Page No. : 1 of 1
账单号码 Folio No. :
收银员 Cashier : FDKELLYD5
打印日期 Print Date : 12/01/25

账单 INFORMATION INVOICE

日期 Date	项目 Items	摘要 Reference	房费 Room Rate	消费 Debit	付款 Credit
11-24-25	Room Charge	6	400.00	2400.00	
11-25-25	Room Charge	6	400.00	2400.00	
11-26-25	Room Charge	6	400.00	2400.00	

合计 7200.00

我同意为此账单中所有款项承担付款义务, 在相关人员, 公司,
组织或发卡行拒绝为此账单中任何部分支付时我同意承担责任。
I accept all the above charges and to be held personal liable for this bill in
the event that the indicated person, company, association or credit card
issuer fails to pay for any part of the full account of these charges, or any
subsequent late charges not recorded above.

消费总计 Total CNY 7200.00
付款总计 Payment Total 0.00
余额 Balance 7200.00



客人签字 Guest's Signature

姓名 红果-传播微博
公司名称 康辉集团北京国际会议展览有限公司
应收账款 A/R Number :
会员号码 Membership :
作为万悦会会员,您此次消费所获得的分数将会很快转入您的账户。如果您不是会员,欢迎加入。
As Wyndham Rewards member you could have earned Wyndham Rewards points for this, please provide your membership number or contact us for enrollment

确认号 Confirmation No:149509
房号 Room No. :
到店日期 Arrival : 11/25/25
离店日期 Departure : 11/27/25
页 Page No. : 1 of 1
账单号码 Folio No. :
收银员 Cashier : FDKELLYD5
打印日期 Print Date : 12/01/25

账单 INFORMATION INVOICE

日期 Date	项目 Items	摘要 Reference	消费 Debit	付款 Credit
11-26-25	All Day Dining Lunch	自助午餐 (168元*3人)	504.00	
11-26-25	All Day Dining Dinner	自助晚餐 (168元*3人)	504.00	
	合计		1008.00	
		消费总计 Total CNY	1008.00	
		付款总计 Payment Total		0.00
		余额 Balance	1008.00	

我同意为此账单中所有款项承担付款义务,在相关人员,公司,组织或发卡行拒绝为此账单中任何部分支付时我同意承担责任。
I accept all the above charges and to be held personal liable for this bill in the event that the indicated person, company, association or credit card issuer fails to pay for any part of the full account of these charges, or any subsequent late charges not recorded above.

客人签字 Guest's Signature